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Udvalget for Landdistrikter og Øer  

Christiansborg   

1240 København K 

Udvalget for Landdistrikter og Øer har i brev af 29. oktober 2019 stillet mig følgende 

spørgsmål nr. 31 alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V), Thomas Danielsen (V) og Christoffer 

Aagaard Melson (V). 

Spørgsmål nr. 31 

Vil ministeren redegøre for, hvilken evaluering der henvises til, når finansministeren 

siger om bredbåndspuljen: ”Det skal evalueres, og hvis den evaluering viser, at det 
er en god idé at fortsætte indsatsen, så kan det være, at vi skal gøre det” i Ritzau-

telegrammet ”Minister åbner lille dør for dødstruet bredbåndspulje” den 2. oktober 

2019? 

Svar 

I finansloven for 2019, vedtaget af den tidligere VLAK-regering og DF, var der ikke 

afsat midler til bredbåndspuljen i 2020 og frem. Det var der heller ikke i det 

finanslovforslag, regeringen fremsatte den 2. oktober 2019. 

 

Det er regeringens opfattelse, at hvis der afsættes midler til at fremme bredbånds-

dækningen, skal der være en solid, faglig begrundelse for det. Derfor besluttede 

regeringen at fremskynde den evaluering af bredbåndspuljen, som blev aftalt i tele-

forliget fra 2018. Såfremt evalueringen er positiv, er regeringen indstillet på at prio-

ritere en forlængelse af puljen. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Dan Jørgensen 
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